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Z A P I S N I K 
 

19. redne seje Občinskega sveta Občine Sevnica, 
ki je potekala v sredo, 27. 11. 2024, ob 15.30 uri, 

v Kulturni dvorani Sevnica 
 

 
Prisotni člani občinskega sveta: 
dr. Bahat Vovk Biljana, 
Beci Božidar,  
Groboljšek Božidar,  
Jazbec Majda,  
Jelančić Ana,  
Juntez Miro,  
Karlovšek Brigita,  
Knez Vincenc,  
Korene Gregor,  
Kostrevc Rado,  
Kotar Marko 
Kukec Janez,  
Lisec Tomaž,  
Ločičnik Marjan,  
Novšak Tanja,  
Orešnik Ivan,  
Petančič Rok,  
Repovž Boštjan,  
mag. Turk Edvard,  
Zupanc Gorazd,  
Žibert Damjan, 
Žičkar Stanislava,  
 
Odsotni člani občinskega sveta:  
Janc Janoš,   
Žnidaršič Jernej,  
Žulič Anita. 
 
 
Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika. 
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Sejo vodi: Srečko Ocvirk, župan Občine Sevnica  
 
Prisotni uslužbenci občinske uprave:  
• Roman Strlekar, vodja Splošne službe 
• mag. Vlasta Marn, vodja Oddelka za finance 
• Roman Perčič, vodja Oddelka za okolje in prostor 
• Vlasta Kuzmički, vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti 
• Mojca Sešlar, vodja Oddelka za družbene dejavnosti 
• Eva Urh, višja svetovalka za pravne zadeve 
 
 
Prisotni poročevalci: 
• Anita Šiško, direktorica Knjižnice Sevnica 
 
 
Prisotni predstavniki medijev: 
Smilja Radi, Posavski obzornik  
Dragana Stankovič, Dolenjski list  
 
 
 
Župan odpre 19. redno sejo.  
 
 
 

Ad 1 
Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 19. redne seje 

 
Ob začetku seje je prisotnih 20 članov sveta. Župan ugotovi, da je občinski svet sklepčen. 
Župan predlaga dnevni red kot je naveden v vabilu. 
 
Župan odpre razpravo. 
 
Ni razprave.  
 
Župan predlaga sprejem dnevnega reda.  
 
PREDLOG SKLEPA:  
Občinski svet je sprejel predlagani dnevni red 19. redne seje  
 
Izid glasovanja:  
 
PRISOTNIH: 20 
ZA:  20 
PROTI:  0 

 
Sklep je sprejet. 
 
SKLEP: 
Občinski svet je sprejel predlagani dnevni red 19. redne seje  
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Predlagani dnevni red je sledeč: 
 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 19. redne seje občinskega 
sveta 

2. Pregled in potrditev zapisnika 18. redne seje občinskega sveta z dne 23. 10. 
2024 

3. Predlog Strateškega načrta Knjižnice Sevnica za obdobje 2025–2029 
4. Predlog proračuna Občine Sevnica za leto 2025 
5. Predlog Sklepa o manjši notranji igralni površini v javnem zavodu Osnovna šola 

Milana Majcna Šentjanž, Enota vrtca Šentjanž 
6. Seznanitev s Sklepom o vrednosti točke za določitev nadomestila za uporabo 

stavbnega zemljišča za leto 2025 
7. Vrednost točke za ugotovitev vrednosti stavb, delov stavb, stanovanj in garaž ter 

prostorov za počitek oziroma rekreacijo na območju Občine Sevnica za leto 
2025 

8. Predstavitev postopka izdelave Občinskega prostorskega načrta Občine 
Sevnica (OPN 10) 

9. Dopolnitev št. 3 Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Sevnica za 
leto 2024 

10. Odgovori na vprašanja in pobude članov občinskega sveta 
11. Vprašanja in pobude članov občinskega sveta 
12. Razno 

 
 

 
Ad 2 

Pregled in potrditev zapisnika 18. redne seje občinskega sveta z dne 23. 10. 2024 
 
Župan odpre razpravo. 
 
Ni razprave. 
 
PREDLOG SKLEPA:  
Občinski svet Občine Sevnica je potrdil zapisnik 18. redne seje občinskega sveta z dne 23. 10. 
2024  
 
Izid glasovanja:  
 
PRISOTNIH: 20 
ZA:  20 
PROTI:  0 

 
Sklep je sprejet. 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Sevnica je potrdil zapisnik 18. redne seje občinskega sveta z dne 
23. 10. 2024 
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Ad 3 
Predlog Strateškega načrta Knjižnice Sevnica za obdobje 2025–2029 

 
Uvodno obrazložitev poda: Anita Šiško. 
Anita Šiško, direktorica Knjižnice Sevnica. 
 
Strateški načrt Knjižnice Sevnica potrebno obnavljati vsakih pet let. Gre za proces, v katerem 
se na podlagi analize trenutnega stanja, predvidevanja prihodnjih dogajanj in oblikovanja 
želenega stanja določajo prihodnja dejanja knjižnice. Namen tega procesa je opredelitev 
razvojnih smernic in postavitev vizije, ki bo usmerjala delovanje knjižnice v naslednjem 
petletnem obdobju. Na delovanje knjižnice ter na oblikovanje strateškega načrta so vplivale 
različne nacionalne in lokalne strategije, med njimi Resolucija o nacionalnem programu za 
kulturo, Strategija razvoja slovenskih splošnih knjižnic ter Strategija razvoja Slovenije. Knjižnica 
Sevnica je zasnovana kot splošna knjižnica za vse skupine uporabnikov, od najmlajših do 
najstarejših, pri čemer se programi prilagajajo njihovim potrebam. Knjižnica je opredeljena kot 
izobraževalno, kulturno, informacijsko in socialno središče. Njeno poslanstvo je ustvarjanje 
občutka domačnosti, kjer se lahko uporabniki sprostijo, preberejo časopis, si ogledajo razstavo 
ali sodelujejo na različnih dogodkih, kot so predavanja in ure pravljic. V strategiji delovanja so 
opredeljeni ključni cilji in področja. Prvi cilj zadeva knjižnično zbirko, za katero se skrbno 
načrtuje nabava gradiva, pri čemer se sredstva zagotavljajo iz občinskega in državnega 
proračuna ter lastnih prihodkov. Drugo področje vključuje storitve, kjer se spremljajo potrebe 
uporabnikov, spodbuja bralna kultura ter organizirajo projekti in dogodki za vse generacije, pri 
čemer se poudarja medgeneracijsko sodelovanje. Knjižnica si prizadeva svoje storitve čim bolj 
približati uporabnikom, med drugim z uvedbo knjižnice semen in brezplačnim prvim vpisom za 
nove člane. Tretje strateško področje zajema domoznanstvo, kjer se poudarja povezanost 
knjižnice z lokalno skupnostjo. Zbirajo se gradiva o Sevnici in njenih prebivalcih, organizirajo 
domoznanski večeri ter dogodki, namenjeni lokalnim ustvarjalcem, ki so pustili pomemben 
pečat. Četrto področje se osredotoča na sodelovanje, partnerstva in promocijo, pri čemer se 
knjižnica aktivno vključuje v lokalno okolje ter sodeluje z drugimi knjižnicami in organizacijami 
na vseh ravneh. Prostori za razstave so zasedeni za celo naslednje leto, kar odraža veliko 
zanimanje za sodelovanje s knjižnico. Peto strateško področje obravnava kadre in delovne 
procese. Zaposleni s svojim znanjem, motivacijo in prijaznostjo bistveno prispevajo k 
uspešnemu izvajanju programa in zadovoljevanju potreb uporabnikov. Za zagotavljanje 
kakovostnih storitev v spreminjajočem se okolju je poudarjeno stalno spremljanje in 
prilagajanje delovnih procesov ter redno izobraževanje zaposlenih. Šesto področje obsega 
prostor, opremo in knjižnično mrežo. Enota v Sevnici ima ustrezne pogoje za delovanje, kar je 
rezultat podpore ustanovitelja in razpoložljivosti finančnih sredstev. Poleg matične enote 
delujeta še izposojevališče v Loki ter Posavska potujoča knjižnica – Bibliobus, ki s 4.000 
knjigami na 17 postajališčih omogoča dostop do gradiva tudi v manjših krajih. 
 
 
Stališče odbora: 
Rado Kostrevc, predsednik Odbora za družbene dejavnosti 
Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlog Strateškega načrta Knjižnice Sevnica za 
obdobje 2025–2029, nanj nima pripomb in predlaga občinskemu svetu, da poda pozitivno 
mnenje k predlaganemu strateškemu načrtu. 
 
Župan odpre razpravo. 
 
V razpravi so sodelovali: Tanja Novšak, Damjan Žibert 
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Postavljeno je bilo vprašanje glede potujoče knjižnice, in sicer, ali se je ta projekt prijel med 
bralci ter kje beležijo največje zanimanje za knjige, ki jih Bibliobus pripelje. Odgovorjeno je bilo, 
da projekt poteka že četrto leto. Njegovi začetki segajo v obdobje epidemije koronavirusa, kar 
je povzročilo daljše obdobje prilagajanja, da je postal priljubljen med uporabniki. Poudarjeno je 
bilo, da beležijo lep obisk, predvsem pri osnovnih šolah, domovih za upokojence ter na 
lokacijah v Sevnici, Šentjanžu, enoti Impoljca Dolnje Brezovo in na Lukovcu. Ob zavedanju, da 
je treba dodatno delati na promociji, se redno pošiljajo urniki obiskov šolam in domovom. 
Izpostavljeno je bilo, da Bibliobus ne predstavlja konkurence šolskim knjižnicam, temveč jih 
dopolnjuje. Ob koncu je bilo dodano, da se lahko projekt pohvali s 1.500 člani, čeprav bo 
potrebnega še nekaj časa, da se povsem utrdi. Izpostavljeno je bilo tudi vprašanje o težavah z 
ravno streho na objektu, ki se pojavijo ob močnejših nalivih in koliko sanacij je bilo izvedenih 
ter na kakšen način se te težave rešujejo. Odgovorjeno je bilo, da je upravnik stavbe podjetje 
Terca, ki sanacijo strehe izvaja postopoma. Manjši del strehe je bil saniran pred približno tremi 
do štirimi leti, vendar ostali del še vedno predstavlja težavo. Posebej kritične situacije nastanejo 
poleti ob nalivih in pozimi, ko na strehi zastaja sneg, kar povzroča zamakanje na otroškem 
oddelku. Poudarjeno je bilo, da so na tem oddelku nameščene premične police, ki jih ob 
kapljanju prestavijo. Dodatno je bilo navedeno, da je bil v letu 2024 sklican sestanek z lastniki, 
na katerem je bil dogovorjen pregled strehe z namenom identifikacije kritičnih točk, ki bi 
omogočile izvedbo sanacije. Poudarjeno je bilo, da kljub večkratnim klicem na Terco težave 
zaenkrat ostajajo nerešene. 
 
PREDLOG SKLEPA: 
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Strateški načrt Knjižnice Sevnica za obdobje 2025–
2029. 
 
Izid glasovanja:  
 
PRISOTNIH: 22 
ZA:  22 
PROTI:  0 

 
Sklep je sprejet. 
 
SKLEP: Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Strateški načrt Knjižnice Sevnica za 
obdobje 2025–2029. 
 
 
 

Ad 4 
Predlog proračuna Občine Sevnica za leto 2025 

 
Uvodno obrazložitev, ki vsebuje poglavitna vsebinska izhodišča za pripravo proračuna za leto 
2025 ter tehnično obrazložitev priprav, podajo župan in vodje oddelkov občinske uprave. 
 
Srečko Ocvirk, župan 
Predlog proračuna Občine Sevnica za leto 2025 je predstavljen kot osnovni izvedbeni akt 
občine, ki določa finančne potrebe, investicijske možnosti in priložnosti. Poleg predloga 
proračuna je pripravljen tudi načrt razvojnih programov, ki je tesno povezan s proračunom in 
vključuje priprave na projekte v prihodnjih letih. NRP služi kot finančni dokument, ki opredeljuje 
načrtovanje projektov, njihovo umeščanje v prostor in oblikovanje finančne konstrukcije. 
Povezan je z drugimi strateškimi dokumenti, kot so prostorski načrti, strategije in operativni 
programi. 
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Proračun temelji na izhodiščih državnega proračuna. Povprečnina, ki jo je določila država, po 
mnenju občine odstopa od izračunane vrednosti za več kot 10 %, vendar je predlog proračuna 
kljub temu pripravljen na podlagi znanih dejstev in izhodišč. Pri pripravi so bile upoštevane 
fiskalne razmere, gibanja na trgu, ocene poslovanja iz preteklih let ter načrtovane prihodnje 
obveznosti. Poleg tega so bili upoštevani statistični kazalniki, kot so inflacija in rast življenjskih 
stroškov. 
Proračun vključuje tako pretekle kot načrtovane aktivnosti, saj se številni projekti ne zaključijo 
v enem letu. Predvideni so prilivi, kjer so že sklenjene sofinancerske pogodbe ali usklajeni 
državni projekti, ki vplivajo na proračun občine. Obveznosti, povezane z državnimi projekti, so 
usklajene z Direkcijo RS za infrastrukturo, Direkcijo RS za vode in Ministrstvom za naravne vire 
in prostor, predvsem pri sanaciji naravnih nesreč iz preteklih let. Kljub temu, da vsi finančni 
dokumenti še niso podpisani, so aktivnosti že načrtovane. 
Na proračun vplivajo tudi demografska gibanja, ki zahtevajo povečanje sredstev za družbene 
dejavnosti, kot sta skrb za najmlajše in starejše. Spremembe, povezane z Zakonom o 
dolgotrajni oskrbi, ki še ni v celoti implementiran, prav tako vplivajo na razporeditev sredstev. 
Predlog proračuna predstavlja izhodišče za razpravo, po opravljenih razpravah in usklajevanjih 
pa bo pripravljen dokončen predlog za obravnavo. Dokument vključuje zakonske naloge, 
investicijske in razvojne projekte ter sledi državnim projektom in projektom iz Dogovora za 
razvoj regij, ki so načrtovani za leto 2026 in naslednja leta. Poleg zakonsko določenih nalog 
proračun zajema tudi sredstva za družbene dejavnosti, kot so kultura, šport, mladinske 
dejavnosti in drugi segmenti, ki prispevajo k izboljšanju kakovosti življenja v občini. Kljub temu 
da so ti stroški zakonsko nedefinirani, proračun sledi doseženemu standardu v občini in 
omogoča kakovostno izvajanje teh dejavnosti. Načrtovanje proračuna je bilo izvedeno z 
odgovornostjo in realnimi pričakovanju, ki upoštevajo tudi tveganja, povezana z davčnimi 
prihodki in morebitnimi gospodarskimi krizami. 
 
mag. Vlasta Marn, vodja oddelka za finance in proračun 
Predlagani proračunski okvir Občine Sevnica za leto 2025 vključuje zadostna sredstva za 
izvajanje vseh zakonsko določenih nalog. Poleg tega proračun vključuje tudi sredstva za 
ohranjanje in spodbujanje družbenih, društvenih in družabnih dejavnosti, kjer višina sredstev 
ni določena z zakonskimi kriteriji, temveč se vsako leto prilagaja skladno s proračunskimi 
zmožnostmi. 
Načrtovane kvote za obvezne naloge so bile predhodno usklajene z deležniki proračuna, kar 
omogoča neposrednim in posrednim uporabnikom proračuna pripravo usklajenih finančnih 
načrtov. Proračun za leto 2025 je oblikovan s prihodki v skupni višini 27.536.000 eur, pri čemer 
so ti prihodki razdeljeni na davčne prihodke v višini 17.844.000 eur, od katerih dohodnina 
predstavlja glavni vir, povečana za približno milijon evrov glede na letošnje leto, na podlagi 
povprečnine v višini 771,33 eur; nedavčne prihodke v višini 2.900.000 eur; kapitalske prihodke 
v višini 210.000 eur; transferne prihodke v višini skoraj 6.600.000 eur, pri čemer je približno 2,5 
milijona eur namenjenih sanaciji štirih plazov. 
Odhodki so načrtovani v skupni višini 28.598.000 eur. Za pokritje teh odhodkov je načrtovan 
nov kredit v višini 2,3 milijona eur, medtem ko odplačevanje preteklih kreditov, vključno z 
glavnicami in obrestmi, znaša 1.836.000 eur (od tega 336.000 eur za obresti). 
Proračunske kvote so bile skrbno načrtovane na podlagi strokovnih in zakonskih podlag, pri 
čemer je gradivo pripravil oddelek za finance. Zaradi omejenih proračunskih zmožnosti so 
potrebe in želje prilagojene v načrtovanem proračunskem letu, dolgoročno načrtovanje naložb 
pa opredeljuje priložen načrt razvojnih programov. 
V proračunu za leto 2025 so upoštevane tudi pobude iz letošnjega razpisa za participativni 
proračun, ki so bile izglasovane in vključene v predlog proračuna. 
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Roman Strlekar, vodja splošne službe 
V tem delu proračuna Občine Sevnica za leto 2025 so načrtovana sredstva za delovanje 
organov občine, občinske uprave, obratovalne stroške, upravljanje in razpolaganje z 
nepremičnim premoženjem ter za investicijsko vzdrževanje pokopališč in mrliških vežic. Za 
občinski svet so predvidena sredstva v enakem obsegu kot v letu 2024. Ta sredstva 
vključujejo odhodke za sejnine občinskega sveta, odborov in komisij, financiranje političnih 
strank glede na izid lokalnih volitev ter financiranje svetniških skupin. Sredstva za nadzorni 
odbor so zvišana zaradi višjih sejnin, uveljavljenih s 1. januarjem 2024, in povečanja števila 
sej, načrtovanih za leto 2025. 
Sredstva za delovanje župana ostajajo skoraj nespremenjena in zajemajo izdatke za plače, 
prispevke in druge stroške, povezane z opravljanjem funkcije, pri čemer je bilo upoštevano 
predvideno zvišanje plač v javnem sektorju za 5 %. V tem sklopu so vključeni tudi stroški za 
obveščanje javnosti, vzdrževanje spletne strani, sodelovanje z mediji, promocijo občine, 
protokolarne dogodke in podporo prireditvam lokalnega pomena. Predvidena je tudi splošna 
proračunska rezerva v višini 150.000 eur, skladna z zakonodajo. 
V sklopu občinske uprave se sredstva povečujejo za dobrega pol milijona evrov, predvsem 
zaradi načrtovane energetske sanacije občinske stavbe in menjave strehe, višjih stroškov plač 
zaradi plačne reforme ter splošnih višjih tekočih stroškov. Med izdatki so vključeni stroški za 
plače, prispevke, operativne stroške, stroške elektrike, službenih vozil in druge stroške, kot so 
stroški notarjev, cenilcev in davčni stroški. Predvidena so tudi sredstva za zaključek plačevanja 
odškodnine v zadevi GOŠO in za povračilo kupnin Skladu kmetijskih zemljišč in gozdov zaradi 
preteklih prodaj nepremičnin. 
Za delovanje medobčinskega inšpektorata so zagotovljena sredstva v skladu s finančnim 
načrtom, pri čemer Občina Sevnica prispeva približno 24 % celotnega deleža. Na področju 
vzdrževanja objektov so predvidena redna vzdrževalna dela na občinskih objektih in izvedba 
projektov participativnega proračuna. Energetska sanacija občinske stavbe bo sofinancirana s 
strani Ministrstva za javno upravo v deležu 34 %, medtem ko bo sanacija dela stavbe, kjer je 
KŠTM, financirana v celoti s strani občine. Planirana je tudi izgradnja dvigala pri kulturni dvorani 
v Sevnici ter sanacija strehe na objektu trgovine Mercator, kjer ima KS Loka pri Zidanem Mostu 
svoje prostore.  
Za vzdrževanje pokopališč in mrliških vežic so načrtovana nujna investicijska dela, med drugim 
menjava strehe na mrliški vežici v Loki in vzdrževalna dela na pokopališču Log. Pričela se bo 
investicija rekonstrukcije in prizidave k mrliški vežici Rovišče, za katero je že izdelan projekt in 
usklajena služnostna pogodba z lastnikom objekta. Investicija bo zaključena v letu 2026. 
Na področju nakupa zemljišč so predvidena sredstva v višini 300.000 evrov za usklajevanje 
zemljiškoknjižnega stanja na občinskih cestah ter za izvedbo investicij, kot so odkup zemljišč 
za projekt rekonstrukcije državne ceste Šentjanž–Glino, parcelacija in menjava parcel v 
poslovni coni Dolenji Boštanj in nakup zemljišča pri Osnovni šoli Boštanj za potrebe širitve. 
Prav tako je predviden odkup nepremičnine v industrijski coni na Savski cesti v Sevnici za 
ureditev podhoda pod železniško progo in odkup objekta v Račici za širitev državne ceste 
Loka–Račica. 
Nakupi nepremičnin se v okviru planiranih sredstev prilagajajo trenutnim potrebam in 
pripravljenosti lastnikov na prodajo pod sprejemljivimi pogoji. 
 
Roman Perčič, vodja oddelka za okolje in prostor 
Na oddelku za okolje in prostor je za leto 2025 načrtovan proračun v višini 9,6 milijona evrov, 
kar predstavlja povečanje za 2,7 milijona evrov glede na leto 2024, predvsem zaradi 
pridobljenih sredstev za sanacijo plazov. 
Na področju civilne zaščite in ukrepov ob izrednih dogodkih so sredstva nekoliko znižana zaradi 
zaključka plačil za gasilsko vozilo. Na področju kmetijstva in gozdarstva so predvidena višja 
sredstva za vzdrževanje gozdnih cest. Pri energetskih projektih je poudarek na vzdrževanju 
plinovodnega omrežja brez načrtovanih širitev. 
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Pri prometu so načrtovana sredstva za nadaljnje vzdrževanje lokalnih cest, pri čemer je bila 
zaključena gradnja mostu čez Hinjo, ki bo uradno prevozen od 18. novembra 2024. Predvidena 
so tudi sredstva za prometno signalizacijo,  
Za leto 2025 je načrtovan začetek gradnje mostu v Pijavicah. Med prioritetnimi projekti so 
projektna dokumentacija za kolesarsko povezavo Tržišče–Krmelj, ureditev križišča in pločnik 
Radna, izdelava dokumentacije za podhod pod železniško progo v Sevnici, zaključek 
projektiranja za rondo Radna, projektiranje kolesarske povezave ob reki Savi – D 2, 
projektiranje kolesarske povezave od nadvožnjaka proti Komunali ter zaključek celostne 
prometne strategije. 
Na področju varstva okolja so sredstva namenjena za zaključek investicije v kanalizacijo in 
rastlinsko čistilno napravo v Loki, ki je predviden avgusta 2025. Na območju Sevnice sta 
prioritetna projekta kanalizacija na Prešernovi ulici in na Savski cesti. Nadaljevalo se bo tudi 
sofinanciranje vgradnje malih komunalnih čistilnih naprav in hišnih priključkov. 
Pri vodotokih je predvideno nadaljevanje urejanja Vranjskega potoka in urejanja Sevnične – II. 
faza v sodelovanju z Direkcijo za vode.  
Pri prostorskem načrtovanju se povečuje obseg sredstev za občinski prostorski načrt in 
urbanistične projekte, kot je komunalno opremljanje stanovanjske cone v Krmelju, kjer so 
predvideni štirje novi stanovanjski objekti, ter spremembe OPPN za stadion. 
Predvideno je tudi nadaljevanje postopkov glede OPPN Tržišče in OPPN Sv. Križ. 
Na področju oskrbe s pitno vodo so sredstva namenjena za optimizacijo vodovodnega sistema, 
vključno s povezavo nove vrtine DB 2 pri Dolnjem Brezovem z vodovodnim sistemom Sevnica. 
Pričela se bo gradnja vodovoda Loka–Račica in nadaljevale aktivnosti za rezervne vodne vire, 
saj obstoječi vodni vir Stilles ostaja problematičen. 
Na področju upravljanja javnih površin so predvidena povečana sredstva na javnih površinah, 
saj Komunala Sevnica vzdržuje javne površine na celotnem območju občine.  
Predvidena so tudi sredstva za vzdrževanje in prenovo stanovanj ter subvencije za spodbujanje 
gradnje. 
Načrtujejo se tudi rušitve objektov za širitev cest in križišč. Predvideno je komunalno 
opremljanje stanovanjske cone Studenec vzhod in stanovanjske cone v Krmelju, predvidena je 
sprememba namembnosti zemljišč na območju stadiona. 
Za sanacijo plazov so sredstva posebej opredeljena za štiri projekte, ki se bodo izvajali v letu 
2025. Rezerva za naravne nesreče ostaja predvidena v proračunu. 
 
Vlasta Kuzmički, vodja oddelka za gospodarske dejavnosti 
Na oddelku za gospodarske dejavnosti je za leto 2025 načrtovan proračun v višini 1,08 milijona 
evrov, kar predstavlja 4 % celotnega proračuna občine. Delovanje oddelka se osredotoča na 
tri ključna področja: gospodarstvo, turizem in kmetijstvo. Poleg zakonsko predpisanih nalog 
oddelek izvaja tudi naloge, ki niso zakonska obveznost občine, vendar so za skupnost 
pomembne. V ta namen je predvidenih 270.000 evrov spodbud za gospodarstvenike, kmete, 
društva s področja kmetijstva in turizma, lovske družine ter za organizacijo prireditev in 
štipendije. 
Spodbude na področju gospodarstva so namenjene izboljšanju pogojev za delovanje podjetij 
in obrtnikov, zlasti z ukrepi, kot sta prostorsko načrtovanje in komunalno opremljanje. Na 
področju turizma je poudarek na sofinanciranju turističnih prireditev, kar krepi lokalno identiteto 
in privablja obiskovalce. Opazen je trend povečevanja turističnih nastanitev. 
V kmetijstvu je poudarek na pomoči kmetom zaradi vedno nižjih cen pridelkov ter posledic 
naravnih nesreč, kot so suše, pozebe in poplave. Naloge oddelka vključujejo popis škode in 
vnos podatkov v sistem Ajda za izplačilo državnih odškodnin. 
Pomemben segment so štipendije, namenjene ohranjanju naslednikov kmetij, spodbujanju 
šolanja v deficitarnih poklicih ter omogočanju izobraževanja nadarjenih študentov v tujini. Za 
šolsko leto 2024/2025 je bilo podeljenih 46 občinskih štipendij. 
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V letu 2025 bodo v okviru lokalne akcijske skupine Posavje izvedeni projekti v skupni vrednosti 
230.000 evrov, med drugim nakup opreme za prireditve in nadaljevanje projekta sistema 
izposoje javnih koles. Za različne investicije, kot so vzpostavitev polnilnic za električna vozila in 
nadgradnja postajališč za avtodome, je namenjenih dodatnih 220.000 evrov. 
Na področju energetske učinkovitosti se nadaljujejo aktivnosti za postavitev sončnih elektrarn 
na javnih objektih, pri čemer se proučuje model javnega zasebnega partnerstva. V letu 2023 je 
bila že nameščena sončna elektrarna na Bazenu Sevnica, načrtovana pa je še izvedba na 
drugih objektih, kot so šole in športni objekti. 
Za delovanje in projekte javnih zavodov Regionalna razvojna agencija Posavje in Zavod KŠTM 
Sevnica je načrtovanih 200.000 evrov. Nadaljevale se bodo aktivnosti za krepitev kolektivne 
blagovne znamke Sevnica Premium in izvajanje strategije razvoja turizma do leta 2030, 
vključno z vzpostavitvijo turistične signalizacije. 
Med pomembnejšimi nalogami za leto 2025 so tudi sofinanciranje lokalnega avtobusnega 
prevoza, skrb za zapuščene živali in sterilizacije lastniških živali ter zaščita encijana na Lovrencu 
in Zavratah. Izvajali se bodo tudi projekti participativnega proračuna, kot so nakup opreme za 
gasilske domove, ureditev avtobusnih postajališč in nakup inventarja za prireditve. 
Z vsemi temi aktivnostmi občina Sevnica stremi k trajnostnemu razvoju, izboljšanju kakovosti 
življenja in ustvarjanju priložnosti za vse generacije. 
 
Mojca Sešlar, vodja oddelka za družbene dejavnosti 
Oddelek za družbene dejavnosti ima za leto 2025 načrtovane odhodke v višini 12,5 milijona 
evrov, kar predstavlja približno polovico celotnega občinskega proračuna. Na prihodkovni 
strani je predvidenih 1,6 milijona evrov, ki jih zagotavljajo različna ministrstva, javni zavodi in 
druge občine. Preostanek v višini 10 milijonov evrov predstavlja neto obremenitev proračuna 
občine. 
Odhodki oddelka so razdeljeni na zakonske naloge, nadstandardne programe ter investicije in 
nove projekte. Zakonske naloge zajemajo financiranje javnih zavodov, vključno s sedmimi 
osnovnimi šolami, dvema podružnicama, glasbeno šolo, knjižnico, športnimi objekti, gradom in 
kulturno dvorano. Za investicijsko vzdrževanje teh objektov je namenjenih 450.000 evrov, kar 
je 80.000 evrov več kot v letu 2024. Porast sredstev je posledica višjih stroškov in povečane 
mreže objektov, vključno z novo šolo Ane Gale, kjer so se obratovalni stroški bistveno povečali. 
Občina financira 65 % ekonomske cene v štirih vrtcih, kar skupaj znaša 3,6 milijona evrov. V to 
ceno so vključeni tudi dodatni stroški, kot so plače spremljevalcev za otroke z odločbami, 
vzgojitelji za predšolsko vzgojo otrok s posebnimi potrebami ter najemnina za vrtec Panorama. 
Prevozi otrok, za katere je zakonsko določeno financiranje, znašajo 1,15 milijona evrov, kar 
vključuje okoli 780 otrok vozačev. V letu 2025 se načrtuje nov razpis za prevoze, s ciljem 
znižanja stroškov. 
Pomoč na domu je eden od ključnih programov z znatnim povečanjem sredstev, in sicer z 
486.000 evrov v letu 2024 na 560.000 evrov v letu 2025. Povečanje je posledica večjega števila 
uporabnikov, katerih število že presega 150, in potrebe po dodatnem kadru ter višjih plačah. 
Občina prav tako financira doplačila za oskrbovance v domovih, kjer so se stroški v letu 2024 
povečali zaradi dviga cen za 20–25 %. Za leto 2025 je predvidenih 600.000 evrov za te stroške. 
Za Zavod KŠTM Sevnica je namenjenih 964.000 evrov, kar vključuje sredstva za upravljanje 
objektov, organizacijo prireditev in izvajanje programov na področju športa, kulture in mladine. 
Upravljanje Bazena Sevnica je optimizirano s sončno elektrarno, kar zmanjšuje stroške na 
predvidenih 80.000 evrov v letu 2025. Glasbeni šoli Sevnica je namenjenih 65.000 evrov, 
Knjižnici Sevnica pa 500.000 evrov. 
Nadstandardni programi vključujejo dodatne strokovne storitve v šolah in vrtcih, sofinanciranje 
šole v naravi, prevoze na športne in naravoslovne dneve ter veseli december v vrtcih. Ohranjajo 
se popusti za starše vrtčevskih otrok in finančne pomoči za novorojenčke ter socialno 
ogrožene. Skupaj je za te programe predvidenih 320.000 evrov. 
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Na področju investicij je v proračunu za leto 2025 predvidena rekonstrukcija objekta Cenko, ki 
se nadaljuje iz leta 2024, s skupno vrednostjo 1,6 milijona evrov. Za projekt se pričakuje 
sofinanciranje v višini milijon evrov s strani države. V načrtu je tudi nakup dveh reševalnih vozil 
v skupni vrednosti 178.000 evrov, pri čemer Ministrstvo za zdravje sofinancira 116.000 evrov. 
Za začetek pristajališča za helikopterje je namenjenih 30.000 evrov, kar predstavlja pripravo na 
satelitski urgentni center. 
Na kulturnem področju je načrtovana priprava projektne dokumentacije za rušitev grajskih 
hlevov v Loki in sanacija dela objekta, ki ostane. Prav tako se bo pripravljala idejna zasnova za 
kulturni center v Sevnici, z osredotočenjem na vsebinsko opredelitev dejavnosti. 
Na področju športa je načrtovana namestitev sistema vstopa in izstopa z zapestnicami na 
Bazenu Sevnica v vrednosti 50.000 evrov. Zaključila se bo gradnja igrišča pri Osnovni šoli 
Šentjanž, začela pa se bo gradnja igrišča pri Osnovni šoli Blanca. V okviru dolgotrajne oskrbe 
bo zaključena priprava dokumentacije za oskrbovana stanovanja, ki bo omogočala izvedbo 
razpisa za izbor izvajalca del. 
Skupna vrednost investicij znaša 2,9 milijona evrov, od česar se pričakuje sofinanciranje v višini 
1,6 milijona evrov. Načrtovanih je tudi več manjših projektov, katerih izvedba bo pripomogla k 
izboljšanju kakovosti življenja v občini. 
 
Župan odpre razpravo. 
 
Na predstavljen proračun so bili podani naslednji predlogi oziroma pripombe:   
 
Tomaž Lisec:  

• poda komentar, da se veliko projektov prestavlja iz leta v leto, v NRP-ju so prestavljeni 
na 2026 ali 2027. Svetniki so vnovič postavljeni pred dejstvo že pripravljenega 
proračuna, v okviru katerega bodo tehtali pomembnost posamezne ceste ali idejne 
zasnove za posamezen kraj ali krajevno skupnost.  

• Zanima ga, koliko projektov, ki se navezujejo na pridobitev evropskih ali državnih 
sredstev je pripravljenih do faze (PGD, PZI), da se čaka samo še zagotovilo oziroma 
razpis? 

• Poda komentar glede višine povprečnine, ki ni določena v tako visokem znesku, da bi 
to omogočalo resnejše investicije.  

• Poda komentar, da se v NRP-ju projekti, ko so bili vpisani že pred dolgo časa, za 
predvideno realizacijo ponovno premikajo v naslednja leta. Zagotovo se tudi vse, kar je 
za realizacijo predvideno v letu 2026, ne bo izvedlo.  

• Zanima ga, zakaj je Občina Sevnica tako optimistično predvidela sofinanciranje sanacije 
plazov s strani države, v proračunu se za to namenja okoli 2 milijona evrov. Kot 
poslanec, ki podaja pobude na pristojna ministrstva, vseskozi prejema negativne 
odgovore, saj je prioriteta države sanacija po poplavah.  

• Zanima ga, ali je povišanje postavke za plače v občinski upravi povezano zgolj s 
predvidenim zakonskim povišanjem plač ali gre za »zgodovinske dolgove«? Razlika 
med leti 2024 in 2025 je okoli 800.000 evrov.  

• Poda komentar, da se za cestni promet in infrastrukturo namenja 400.000 evrov manj. 
Upoštevajoč idejno zasnovo za kolesarske poti je primanjkljaj kar velik.  

• Zanima ga, za kaj točno se namenja 15.000 evrov pri OPPN stadion.  
• Zanima ga, za kaj točno se namenja 50.000 evrov, ki so predvideni za investicijsko 

vzdrževanje Bazena Sevnica.  
• Izrazi podporo korakom proti realizaciji dvigala v kulturni dvorani, nadeja se, da bo 

naslednje takšno dvigalo na Gradu Sevnica.  
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• Poda komentar, da je za KS Boštanj predvideno zelo malo projektov. Poleg OPPN-ja, ki 
bi se moral urediti že pred časom, se do urejalo parkirišče pri osnovni šoli. Drugih resnih 
konkretnih zadev s poimenskim iskanjem v dokumentu ni našel.  

• Poda dobronameren nasvet, da se javna razprava glede proračuna odpre vsaj mesec 
prej in ne šele pri prvem branju predloga. 
 

Vinko Knez: 
• Poda komentar, da so sredstva za vzdrževanje cestno-prometne infrastrukture v 

zadovoljivem obsegu, investicijski del pa je nekoliko podhranjen.  
• Predlaga umestitev rekonstrukcij cestnih odsekov Log–Orle, Apnenik–Novi Grad, 

območje Jelovca in Lukovec–Poganka. 
• Poda komentar, da bi bilo v proračun za naslednje leto umestiti ureditev lokalne ceste 

mimo pokopališča v Boštanju, cca 110 metrov, cesta je ozka in zelo prometna.  
• Pričakuje, da bo prišlo do realizacije kolesarskih poti s prioritetnimi ureditvami na 

kritičnih odsekih, torej Radna–Log, ki je eden redkih odsekov, kjer ne gre voziti drugje 
kot po zelo prometni regionalni cesti.  

• Poda komentar, da je že lani predlagal umestitev projektiranja zahodne vpadnice v 
Boštanj od Gramata do središča kraja. 

• Pozdravlja aktivnosti v zvezi z zunanjimi površinami ob šolah.  
• Za most Jelovec predlaga, da se projektiranje novega mostu umesti v proračun za 

naslednje leto.  
• Za zgradbo na naslovu Boštanj 25 predlaga, da se čimprej najde skupen jezik z lastniki 

in uredi odkup, s tem pa bi se sprostila možnost za ureditev. 
• Predlaga, da da se pravočasno uredi prostor za pristanek helikopterja, saj so na 

obstoječi lokaciji predvidene spremembe rabe prostora. 

Janez Kukec: 
• Poda komentar, da je Tržišče eno redkih krajevnih središč, ki ni urejeno. Krajani si želijo, 

da se po pripravljeni dokumentaciji čimprej pričnejo ureditve.  
• Prenese pohvalo krajanov Tržišča, ki so zadovoljni z ureditvijo žarnega zidu na 

pokopališču.  
• Predlaga, da se po realizaciji obnove mostu v Pijavicah prične načrtovati nadaljevanje 

izgradnje pločnikov. 
• Predlaga, da se nadaljuje z rekonstrukcijo cestnega odseka Zgornje Vodale–Spodnje 

Vodale–Marendol. Manjši odsek je bil saniran v 2024, potrebna je še sanacija Tržišča 
do Spodnjih Vodal in odseka od Zgornjih Vodal do Jeperjeka, da bo sanacija celovita.  

• Poda komentar, da je izgradnja kolesarske in pešpoti Tržišče–Krmelj že dlje časa v 
razpravi.  

• Poda komentar, da imajo na Mirni, ki ima 2.500 prebivalcev, urejen sodobni športni 
park. Otroci iz Mirnske doline nogomet trenirajo tam. Če bi v Sevnici zgradili nogometni 
stadion z atletsko stezo, bi se nogomet lahko razvijal tudi v sevniški občini, zato je 
realizacija tega projekta nujna.  

Stanka Žičkar 
• Izpostavi, da se družba stara in da mlajše generacije ne sodelujejo več pri vzdrževanju 

javne infrastrukture, kot so to počeli v preteklosti (pometanje, košnja, obrezovanje 
drevja). Predlaga, da se stroški mulčenja in košnje ob javnih poteh financirajo iz 
postavke za urejanje javnih površin, in opozori, da je pomoč krajevnim skupnostim 
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trenutno neenakomerna. Meni, da bi morale vse krajevne skupnosti prejeti 
enakovredno podporo.  

• Poda pobudo za sanacijo dela ceste od Cankarjeve 1 do Cankarjeve 2, kar naj se uredi 
iz naslova rednega vzdrževanja cest. Opozarja, da je bilo ob urejanju Kladnikove ulice 
že dogovorjeno, da se ta odsek uredi po zaključku projektov, kot so gradnja OŠ Ane 
Gale in parkirišče za Lisco. Ker so ti projekti sedaj zaključeni, predlaga, da se 
nemudoma začne s sanacijo.  

• Omeni, da so bila pretekla vlaganja Krajevne skupnosti Sevnica v plinovod visoka, pri 
čemer je svet krajevne skupnosti leta 2022 sprejel sklep, da se presežek sredstev iz 
plinovoda (okoli 600.000 evrov) nameni za gradnjo kulturne dvorane. To ponovno 
poudari kot opomnik, da je ta sredstva treba usmeriti v projekt kulturne dvorane.  

• Predlaga, da se v okviru projekta gradnje nove kulturne dvorane oblikuje tudi strateški 
dokument, ki presega letni program kulture in predstavlja bolj dolgoročnejši načrt. 

• Predlaga, da se sredstva za protihrupne ukrepe na strelišču Radna, ki so predvideni v 
NRP, nameni v enem proračunskem letu, za celovito rešitev problema.  

Boštjan Repovž: 
• Omeni, da je gradnja igrišča v Šentjanžu v polnem teku, kar ocenjuje kot pozitivno. Ob 

tem izpostavi, da je za nadaljevanje rekonstrukcije ceste Šentjanž–Glino in projekta 
hidravličnih izboljšav potrebna menjava zemljišč. Predlaga, da se Češnjice in Glino 
povežeta z vodovodom. 

• Izpostavi, da je projektiranje ceste Veliki Cirnik–Jesenice ter ureditev križišča in odcepa 
proti pokopališču večkrat že omenil. Poudari, da je treba uskladiti možnosti za 
pridobivanje zemljišč. 

• Opozori, da proračun ne vključuje druge faze sanacije Osredka, povezave z državno 
cesto Hrušice–Brunk, niti sanacije cest Podboršt–Veliki Cirnik. Poudari, da so ceste v 
zelo slabem stanju, zlasti proti Cirniku in Brunku. 

• Poda opozorilo glede preskrbe z vodo. Izpostavi, da ima levi del krajevne skupnosti nad 
črpališčem težave z oskrbo. Opozori tudi na gospodinjstva, ki so oddaljena od glavnih 
vodov in zaradi osebnih okoliščin težko participirajo pri priklopu. Predlaga, da se 
zagotovi kakovostna pitna voda za vse prebivalce. 

Ivan Orešnik: 
• Izpostavi, da je proračun obsežen in vsebuje veliko postavk, morda celo preveč. 

Opozarja, da se za nadstandard pri obveznih nalogah na občinskem svetu vedno pritrdi, 
kar pa vodi v primanjkljaj na investicijskem delu. 

• Omeni, da investicijski del vključuje visoke stroške za projektiranje in študije. Izrazi 
dvom, ali bodo investicije dohajale število izvedenih študij. Poudarja, da tudi razne 
strategije, OPN in projektiranje kolesarskih stez zahtevajo veliko finančnih sredstev. 
Opozarja na potrebo po racionalizaciji in predlaga, da se že v fazi projektiranja vključijo 
vsi deležniki, da bi se na terenu zmanjšalo število napak. 

• Postavi vprašanje glede predvidenih stroškov za OŠ Ane Gale, ki so bistveno višji. Izraža 
presenečenje, da je šola kljub večji velikosti dražja, saj bi kot nova morala biti 
energetsko varčnejša. Sprašuje, ali so bile pri projektiranju storjene napake, in meni, da 
bi morala biti cena na enoto bistveno nižja. 

• Poudarja pričakovanje, da se intenzivno dela na projektu Šentjanž–Glino. Izpostavi, da 
je ključni naslednji korak pridobitev zemljišč, po čemer bodo o tem obveščeni tudi 
državni organi. 
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• Izraža zaskrbljenost zaradi pomanjkanja parkirnih mest, ki bo nastalo zaradi gradnje 
igrišča. Predlaga, da se preveri možnost odkupa zemljišč za ureditev parkirišča na 
območju, kjer so trenutno kmetijska zemljišča. 

• Pričakuje, da bosta v proračunu v sklopu tekočega vzdrževanja cest navedena še 
odseka Šentjanž–Osredek in Kal–šola, saj gre za pomembne cestne povezave. 

• Poda pobudo, da se v proračunu pri postavki za tekoče vzdrževanje cest natančno 
opredelijo cestni odseki, predvideni za vzdrževalne posege, in predlaga, da je to 
vključeno v končni predlog proračuna za leto 2025. 

Tanja Novšak: 
• Poda pobudo, da se namenska sredstva, pridobljena iz plinovoda, v celoti namenijo za 

gradnjo nove kulturne dvorane. 
• Omeni, da je v proračunu predvidenih 20.000 evrov za idejno zasnovo vsebinskega 

dela novega kulturnega doma. Izpostavi, da je lahko ta znesek zadosten ali premalo, saj 
postavka ni natančno opredeljena. Kot primer dobre prakse navede kulturno dvorano v 
Škocjanu, ki jo je obiskala, in meni, da si Sevničani zaslužijo vsaj takšen objekt. Ob tem 
opozori, da je treba zagotoviti tudi parkirišča oziroma parkirno hišo. 

• Poudari, da so v proračunu predvidena sredstva za vzdrževanje avtobusnih postajališč. 
Omeni konkretno situacijo, ko se je skupina otrok na deževen dan v starem delu mesta 
Sevnica zatekla pod nadstrešek občinske stavbe, ker avtobusno postajališče nima 
nadstreška. Že pred časom je predlagala, da se uredijo nadstreški na obeh straneh 
cestišča. Čeprav gre za območje pod spomeniškim varstvom, meni, da bi bilo ob 
prenovi starega mestnega jedra treba poskrbeti tudi za to. 

Rado Kostrevc: 
• Izrazi zahvalo, da so v proračun vključene obnove stanovanj v Jakilovi graščini. Veseli 

ga, da je načrtovana rušitev »nove hiše«. Hkrati upa, da se bo začelo razmišljati, kaj bo 
na tem mestu, saj gre za stavbno parcelo. 

• Zanima ga, kaj je mišljeno pri postavki »poslovna cona Krmelj, Blanca« in koliko 
sredstev je namenjenih za kateri namen. 

• Zanima ga, ali gre pri parkirišču za BE Krmelj in OŠ za skupen znesek. 
• Opozori, da bi bilo treba nameniti sredstva tudi za pokopališko dejavnost. V Gabrijelah 

je potrebna celovita ureditev zidne ograje, škarpe in dokončanje parkirišča. 
• Izpostavi, da je ureditev intervencijske poti okoli skupnih stanovanjskih objektov v 

severnem delu Krmelja že bila predmet razprave in predlaga, da se to uredi. 
• Zanima ga, ali je bilo pri načrtovanju mostov v Krmelju pozabljeno urediti javno 

razsvetljavo od vrtca do manjšega dela naselja, ki je ostal v temi. 
• Opozori, da je bilo večkrat izpostavljeno, da je za kulturni dom v Krmelju treba kupiti 

nove zavese. 
• Izrazi razočaranje ob prebiranju NRP-ja glede načrtovanih vložkov v športni park za leto 

2026. Še bolj ga razžalosti načrt izgradnje OŠ Krmelj, ki je predviden izven obdobja 
trenutnega NRP-ja (do leta 2028). Omeni, da je ministrstvo letos lokalne skupnosti 
povabilo k anketi o načrtovanju novih šolskih investicij, razpis za sofinanciranje pa bo 
objavljen julija 2025. Poudari, da se resne lokalne skupnosti že pripravljajo na ta razpis. 
Opozarja, da se je projektna dokumentacija za šolo v Krmelju že zavlekla. Zanima ga, 
ali je predlog, da se sredstva namenijo tako pozno, resen ali slaba šala. Pozove k 
oblikovanju prioritet in spomni, da je župan gradnjo šole napovedal v tem mandatu, zdaj 
pa kaže, da tega ne bo realiziral. Predlaga, da župan ponovno premisli o tem, kaj se bo 
zgodilo v letu 2026, če bo razpis ministrstva zaključen že leta 2025. Izpostavi, da je šola 
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v Krmelju edina v Sloveniji, kjer pouk poteka na dveh, kilometer oddaljenih lokacijah. 
Kot šolnik, ki je vedno podpiral gradnjo šol v občini, ponovno poziva k razmisleku o 
časovnici, saj gre za zadnji tovrstni projekt v občini, medtem ko so vse ostale šole v 
občini že urejene. 

• Opozori na odsek Hinjce–Ogorevke (odcep za Šentjanž in Kamenško), kjer niso samo 
zidaniška območja, temveč tudi kmetije. Poškodbe na cestišču so velike, ljudje pa se 
po tej poti vozijo na delo. 

mag. Edvard Turk: 
• Predlaga, da se v proračunu več pozornosti nameni negativnim demografskim 

kazalnikom. Izpostavlja, da brez otrok tudi investicije, o katerih teče razprava, ne bodo 
potrebne. Predlaga, da občina in javni zavodi, katerih ustanoviteljica je občina, 
spodbujajo pridobivanje certifikata Družini prijazno podjetje za organizacije, ki ga še 
nimajo. Poleg tega predlaga dvig finančne pomoči za slovenske družine ob rojstvu 
otroka, ki bi se stopnjevala glede na število otrok: prvi otrok bi prejel predviden znesek, 
drugi dvojnega, tretji trojnega in tako naprej. S tem bi lokalna skupnost izrazila 
hvaležnost družinam za njihov prispevek k družbi. 

• Izrazi željo, da bi se v okviru proračuna več sredstev namenjalo za komunalno 
infrastrukturo, gospodarstvo in kmetijstvo. 

• Poudari, da bi na cestnem odseku Marendol–Jeperjek morala biti sanirana vsaj trikratna 
dolžina cestnega odseka, saj je cestišče zelo ozko. Dva osebna avtomobila se tam ne 
moreta srečati, kar je še posebej problematično v času obvoza zaradi zapore ceste 
skozi Malkovec. 

• Izrazi upanje, da se bo sanacija mostu v Pijavicah kmalu pričela, saj jo čakajo že zelo 
dolgo. 

• Glede OPPN Tržišče predlaga, da se opravi strokovna ocena stavbe, kjer ima svoje 
prostore krajevna skupnost. Izpostavi, da so pogovori o sanaciji spodnje škarpe že 
potekali. Opozori na težave z vlago v spodnjih prostorih in predlaga, da se stavba sanira, 
pri čemer bi v prvem nadstropju pridobili prostore za mladinske dejavnosti. 

Brigita Karlovšek: 
• Pohvali odločitev za umestitev dvigala v kulturno dvorano. 
• Izrazi zadovoljstvo, da se bo končno začela realizacija kolesarskih poti, pri čemer 

predlaga, da se prednostno prične z odsekom Radna–Log. 
• Poudari, da je treba konkretno pristopiti k izgradnji kulturnega doma. Predlaga, da se v 

sklopu istega projekta celostno reši tudi problem parkirišč, četudi bi to zahtevalo 
polovico sredstev iz investicijskega dela občinskega proračuna. 

• Omeni, da je za helioport predvidena nova lokacija na Hrastih, medtem ko je v letu 2026 
načrtovana nadgradnja nadstreška nad zdravstvenim domom in nato adaptacija NMP. 
Glede na to, da je nad zdravstvenim domom predviden še en helioport, meni, da ni 
smiselno, da bi se v dveh letih gradila dva ločena helioporta. Izpostavi, da je helioport 
na Radni potreben popravila. 

Gregor Korene: 
• Veseli ga, da je za volilno enoto, za katero je zadolžen, predvidenih veliko aktivnosti, 

vendar opozarja, da ostaja veliko odprtega tudi drugje. Izpostavi, da ne more biti v 
ponos ne županu ne podžupanu, da se nekatere zadeve, kot je gradnja nove kulturne 
dvorane ali centra, vlečejo že več kot desetletje. Kot primer navede napredek v manjših 
občinah, kot sta Škocjan in Mirna. 
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• Izpostavi, da je na prihodkovni strani proračuna predvidenih precej sredstev za 
investicije. Zanima ga, koliko od približno 5 milijonov evrov investicijskih prihodkov 
lahko dejansko pričakujejo, saj je veliko aktivnosti, med njimi sanacija plazov, vezanih 
izključno na državna sredstva. 

• Omeni, da je za igrišče Blanca predvidenih 250 tisoč evrov iz državnih virov. Poudarja, 
da je bila prvotno načrtovana drugačna oblika financiranja, ki je bila zamujena. Zanima 
ga, ali bo projekt v primeru, da državna sredstva ne bodo zagotovljena, obstal ali bo 
financiran iz občinske rezerve. 

• Opozori, da so nekateri plazovi (Marof, Cankarjeva) v sistem AJDA prijavljeni za točno 
določeno neurje. Skrbi ga, da to morda ne bo dovolj za pridobitev sredstev, saj bi lahko 
na ministrstvu preverili, ali se je plaz zgodil na prijavljeni datum. Zanima ga, ali je 
pričakovanje sredstev iz tega naslova realno. 

• Zanima ga, zakaj je pri postavki »gozdne ceste« predvidenih 50 % manj sredstev od 
države kot v preteklih letih. 

• Zanima ga, zakaj je pri postavki »vodna pravica« predvideno 25 % manj sredstev kot v 
lanskem letu. 

• Opozori, da je za prodajo blaga in občinskih storitev predvideno kar 500 % povišanje 
prihodkov glede na preteklo leto. Zanima ga, na čem temelji ta ocena. 

• Izpostavi, da je za investicijsko vzdrževanje cest predvidenih 50 % manj sredstev, kar 
je glede na obseg občinskih cest zaskrbljujoče. 

• Zanima ga, kje točno je predvideno 100 % povečanje vlaganj v javno razsvetljavo. 
• Opozori, da je za razvoj podeželja predvidenih 247 tisoč evrov, kar predstavlja 600 % 

povečanje glede na lansko leto. Zanima ga, za katere projekte so ta sredstva 
namenjena. 

• Kritično komentira, da trenutni načrti razvojnih programov (NRP) ne morejo biti v ponos, 
predvsem tistim svetnikom, ki so v občinskem svetu že več mandatov. Omeni, da so 
projekti pogosto v NRP-ju vključeni in izključeni brez jasnega razloga, kar izniči namen 
dolgoročnega strateškega dokumenta. Kot primer izpostavi most Jelovec, o katerem se 
na občinskem svetu pogovarjajo že več kot osem let, vendar v NRP-ju sploh ni omenjen. 
Poudarja, da to ni sprejemljivo. 

• Pridružuje se komentarjem glede OŠ v Krmelju in nove kulturne dvorane. Omeni, da bi 
morali biti tovrstni projekti skupen cilj občine in ne odloženi v nedoločeno prihodnost. 
Če bi bili ti projekti pravočasno realizirani, bi lahko postali ponos celotne občine. 
 

Majda Jazbec: 
• Zanima jo, ali so v zvezi z načrtovano obnovo Slomškovega doma predvideni kakšni 

razpisi? 
• Zanima jo, ali se izvajajo kakšne aktivnosti, ki bi društvom omogočilo lastne prostore? 
• Predlaga dokončanje rekonstrukcije ceste Žabski most–Drožanje, odcep kapelica za 

Metni Vrh.   
 

Marjan Ločičnik: 
• Pozdravlja predloge, ki so predvideni za volilno enoto 1. 
• Izpostavi, da imajo v KS Blanca prostor, ki bi ga bilo treba prenoviti, da bo namenjen za 

druženje starejših, torej za potrebe približno 198 prebivalcev. 
• Predlaga, da se začne izdelava podrobnega prostorskega načrta za Blanco, saj so 

strokovne podlage že dokončane. S tem bi se lahko pričela prodaja parcel in gradnja 
hiš. 
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• Omeni, da se že dolgo razpravlja o prestavitvi ceste Blanca–Poklek. Izpostavi, da so 
sredstva na tej postavki prenizka. Ureditev ceste bi zagotovo prispevala k povečanju 
prihodkov občinskega proračuna. 

• Opozori, da kulturna dvorana oziroma kulturni center ne sme ostati brez parkirišč in 
celovite prometne ureditve. Predlaga, da se pripravi celovit prometni načrt, ki bo 
vključeval povezavo vseh ključnih objektov v tem območju, med njimi obe šoli, 
zdravstveni dom, železniško in avtobusno postaja. Opozarja, da so že bile težave z 
dovozom do OŠ, zato je treba to vprašanje celostno rešiti. 

• Kot predsednik odbora za okolje in prostor izpostavi, da so prisluhnili predstavitvi 
ocenjevanja poškodovanosti cest. Ponudnik je predstavil postopke in ponudbo. Zanima 
ga, ali bi bilo mogoče to implementirati, saj so ceste v občini precej uničene. Pravilno 
ocenjevanje poškodb bi omogočilo ustrezno določanje prioritet pri sanacijah. 

Damjan Žibert: 
• Veseli ga, da so v okviru proračuna vključene tudi pobude neodvisne liste. 
• Izrazi dvom o smiselnosti dodatnih sredstev za stadion, saj meni, da terena nikoli ne bo 

mogoče popolnoma umiriti. Omeni, da maketa prikazuje le igrišče z ograjo, medtem ko 
ljudje pričakujejo objekt, podoben ljubljanskim Stožicam. Opozarja, da bo zgrajeno zgolj 
običajno igrišče, brez garderob in druge infrastrukture. 

• Opozori na projekt zelenih površin, kjer je bilo rečeno, da proračun ne bo bremenjen. 
Kljub temu je v proračunu navedena postavka za pripravo PZI v vrednosti 65 tisoč evrov. 
Zanima ga, ali gre za isti projekt. 

• Opozarja na novo šolo Ane Gale Sevnica, ki je obkrožena s preveč betona. Izpostavi, 
da je bila šola predstavljena kot ničenergijska stavba, vendar strošek energije, ki je bil 
predstavljen, ni nizek. 

• Izrazi razočaranje nad stanjem knjižnice, za katero je namenjenih 500.000 evrov, 
medtem ko streha še vedno spušča, kar označi kot sramotno. 

Rok Petančič: 
• Predlaga, da se v zvezi s pripravo občinskega proračuna več komunicira z javnostjo že 

v fazi priprave. Poudarja, da je priprava vsakega projekta ključna za uspeh. Opozarja, 
da je predlog proračuna znova predstavljen pozno, kar odpira vprašanje, ali bo sprejet 
do novega leta, s čimer bi občina znova prešla na začasno financiranje. Izpostavlja, da 
bi moral občinski svet proračun obravnavati vsaj en mesec prej. Verjame, da bi boljša 
komunikacija s predstavniki svetniških skupin in predsedniki KS prispevala k bolj 
usklajenemu in sprejemljivemu proračunu, ki bi bil lahko sprejet že v tem letu. Predlaga, 
da se svetniške skupine pred obravnavo uskladijo glede prioritet. 

• Pohvali izbor glasbenih izvajalcev na občinskem prazniku. Izpostavlja, da ima sevniška 
občina izjemno kakovostne glasbenike, kar dodatno potrjuje potrebo po novi kulturni 
dvorani. 

Božidar Beci: 
• Opozori, da je treba gradnjo kanalizacije v Loki izvajati hkrati z gradnjo vodovoda.  
• Poda pobudo za sanacijo cest proti Radežu, Rudski most–Razbor, Črni potok–Križ. Naj 

se ti cestni odseki umestijo v sanacijske programe za nujno vzdrževanje.  
• Poda pobudo za ureditev parkirišč v sklopu sanacije železniške postaje v Sevnici, kar 

bi morale urediti Slovenske železnice.  

Miro Juntez: 
• Se pridružuje vsem pobudam v zvezi s KS Tržišče.  
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• Poda pobudo za ureditev tržiškega potoka v zgornjem delu proti izviru, ki je bil lansko 
leto izpuščen iz vzdrževalnega načrta in je zelo problematičen.  

• Predlaga tudi dokončanje pločnika od Ulčnika do železniške postaje v Tržišču. 

Marko Kotar: 
• Meni, da je treba spremeniti način razmišljanja v tako veliki občini in se zavzeti za to, da 

se projekte izpelje v celoti ali pa sploh ne. Izpostavlja projekte, kot so šola v Krmelju, 
kulturni dom in stadion, kjer opaža pristop »malo smo, malo nismo«. Pogreša jasne 
prioritete. 

• Opozarja, da pred obravnavo tega predloga proračuna ni bilo nobene predhodne 
razprave. Z glasom proti apelira na spremembo načina delovanja občine in občinskega 
sveta. 

• Predlaga, da se na področju kulture nameni več sredstev, in sicer 4.000 evrov za 
godbenike, saj ima Sevnica zdaj dve godbi, vključno z Big Bandom Sevnica. 

• Predlaga, da se za letni program kulture nameni dodatnih 5.000 evrov in za letni 
program športa dodatnih 6.000 evrov. Predlaga, da se ta sredstva prerazporedijo iz 
postavk, kot so »OPPN Stadion« (dokler ni dosežen konsenz o tem, kaj želimo s tem 
projektom), »postajališča za avtodome« (ne vidi potrebe po postajališču za avtodome v 
centru Sevnice) in »helioport na Hrastih« (ker nista potrebna dva heliporta, temveč 
sanacija obstoječega).  

Božidar Groboljšek: 
• Podpira razpravo o gradnji kulturne dvorane. 
• Izraža podporo lokaciji atletskega stadiona, saj meni, da je to edina primerna lokacija. 

Poudarja, da je treba najprej urediti sanacijo terena, nato pa pristopiti k gradnji. 
• Zanima ga, ali je kaj novega v zvezi s projektom doma za starejše na Hrastih, kjer je 

predvidena gradnja. 
• Poudarja, da morajo Slovenske železnice ob prenovi železniške postaje urediti prostor 

za P+R. Predlaga, da se razmisli o parkirni hiši v bližini železniške postaje. 

Gorazd Zupanc: 
• Veseli ga, da so predvidene ureditve za območje v okviru volilne enote 1. 
• Meni, da bi bilo poleg urejanja kanalizacije in vodovoda v Loki treba sočasno urediti tudi 

trg oziroma središče kraja. 
• Izraža zaskrbljenost, da v NRP-ju po letu 2025 ni predvidenih sredstev za kanalizacijo v 

Loki. Zanima ga, kaj to pomeni za 3. fazo projekta. 
• Opozarja, da je za rušenje stavb predvidenih 20.000 evrov za projektno dokumentacijo 

za rušenje in popis del (za grajske štale). Zanima ga, ali gre za napako ali je dejansko 
predvideno samo rušenje. 

 
Po zaključeni razpravi župan predlaga sklep. 
 
PREDLOG SKLEPA: 
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel predlog proračuna Občine Sevnica za leto 2025 s 
podanimi predlogi, ki naj se v okviru možnosti upoštevajo pri pripravi predloga Odloka o 
proračunu Občine Sevnica za leto 2025. 
 
Izid glasovanja:  
 
PRISOTNIH: 21 
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ZA:  8 
PROTI:  4 

 
Sklep je sprejet. 
 
SKLEP: Občinski svet Občine Sevnica je sprejel predlog proračuna Občine Sevnica za 
leto 2025 s podanimi predlogi, ki naj se v okviru možnosti upoštevajo pri pripravi 
predloga Odloka o proračunu Občine Sevnica za leto 2025. 

 
Ad 5 

Predlog Sklepa o manjši notranji igralni površini v javnem zavodu Osnovna šola Milana 
Majcna Šentjanž, Enota vrtca Šentjanž 

 
Uvodno obrazložitev poda Mojca Sešlar. 
 
Pravilnik o normativih in minimalnih tehničnih pogojih za prostor in opremo vrtca določa, da 
mora notranja igralna površina na otroka praviloma znašati 4 m², vendar ne sme biti manjša od 
3 m² na otroka. Zaradi težav z zagotavljanjem prostorskih kapacitet, ki bi ob doslednem 
upoštevanju normativov povzročile veliko število zavrnitev vpisa otrok, je Ministrstvo za 
izobraževanje, znanost in šport v letu 2013 uvedlo spremembe pravilnika. Te spremembe so 
bile leta 2017 podaljšane do leta 2023. V skladu z 19. členom Pravilnika o spremembah 
Pravilnika o normativih in minimalnih tehničnih pogojih za prostor in opremo je občini 
ustanoviteljici oziroma občini koncedentki omogočeno, da sprejme sklep o zmanjšanju notranje 
igralne površine, vendar ta ne sme biti manjša od 2 m² na otroka. V naših vrtcih je določeno, 
da se lahko v kvadraturo notranje igralne površine všteje tudi osrednji prostor, če ga vrtec ima. 
Ta možnost je omogočena v vseh vrtcih, razen pri vrtcu v OŠ Šentjanž, kjer kljub temu dosegajo 
minimalni prag 2 m² na otroka.  
 
Stališče odbora:  
Rado Kostrevc, predsednik Odbora za družbene dejavnosti 
Odbor za družbene dejavnosti je na svoji 10. redni seji dne 18. 11. 2024, obravnaval predlog 
Sklepa o manjši notranji igralni površini v javnem zavodu Osnovna šola Milana Majcna Šentjanž, 
Enota vrtca Šentjanž v šolskem letu 2024/2025, nanj nima pripomb in predlaga Občinskemu 
svetu Občine Sevnica, da sprejme Sklep o manjši notranji igralni površini v javnem zavodu 
Osnovna šola Milana Majcna Šentjanž, Enota vrtca Šentjanž v šolskem letu 2024/2025. 
 
 
Župan odpre razpravo. 
 
Ni razprave. 
 
PREDLOG SKLEPA: 
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Sklep o manjši notranji igralni površini v javnem zavodu 
Osnovna šola Milana Majcna Šentjanž, Enota vrtca Šentjanž v šolskem letu 2024/2025. 
 
Izid glasovanja:  
 
PRISOTNIH: 21 
ZA:  21 
PROTI:  0 

 
Sklep je sprejet. 
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SKLEP: 
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Sklep o manjši notranji igralni površini v javnem 
zavodu Osnovna šola Milana Majcna Šentjanž, Enota vrtca Šentjanž v šolskem letu 
2024/2025. 
 

Ad 6 
Seznanitev s Sklepom o vrednosti točke za določitev nadomestila za uporabo 

stavbnega zemljišča za leto 2025 
 
 
Uvodno obrazložitev poda Roman Perčič. 
 
Na osnovi Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnih zemljišč v občini Sevnica, se na območju 
občine Sevnica plačuje za uporabo stavbnega zemljišča. Ta sklep sprejme župan po 
predpisanem postopku in z njim seznani občinski svet. Odlok nadalje določa, da se vrednost 
točke vsako leto uskladi s stopnjo inflacije. Ker je Statistični urad RS konec oktobra 2024 objavil 
da so cene življenjskih potrebščin na letni ravni nespremenjene, znaša letna stopnja inflacije 
0,0 %, zato ostaja vrednost točke nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za leto 2025 
enaka kot v letu 2024.  
 
Župan odpre razpravo. 
 
Razprave ni bilo. 
 
UGOTOVITVENI SKLEP: 
Občinski svet Občine Sevnica se je seznanil s Sklepom o vrednosti točke za določitev 
nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za leto 2025. 
 
 

Ad 7 
Vrednost točke za ugotovitev vrednosti stavb, delov stavb, stanovanj in garaž ter 
prostorov za počitek oziroma rekreacijo na območju Občine Sevnica za leto 2025 

 
Uvodno obrazložitev poda Roman Perčič. 
 
Vrednost točke za ugotovitev vrednosti stavb, delov stavb, stanovanj in garaž ter prostorov za 
počitek oziroma rekreacijo na območju Občine Sevnica za leto 2025 sprejme občinski svet. 
Zvišanje cen življenjskih potrebščin v obdobju od oktobra 2023 do  2024 znaša 0,0 %. Zato se 
predlaga, da se pri določitvi nove vrednosti točke za ugotovitev vrednosti stavb, delov stavb, 
stanovanj in garaž ter prostorov za počitek oziroma rekreacijo na območju Občine Sevnica za 
leto 2025 uporabi ista vrednost, kot se je v letu 2024. 
 
Župan odpre razpravo. 
 
Razprave ni bilo. 
 
V nadaljevanju je župan podal seznanitev s Sklepom o vrednosti točke za ugotovitev vrednosti 
stavb, delov stavb, stanovanj in garaž ter prostorov za počitek oziroma rekreacijo na območju 
Občine Sevnica za leto 2025. Pred zaključkom točke je bil podan komentar, da je potrebno 
sprejeti sklep. 
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PREDLOG SKLEPA: 
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Sklep o vrednosti točke za ugotovitev vrednosti stavb, 
delov stavb, stanovanj in garaž ter prostorov za počitek oziroma rekreacijo na območju Občine 
Sevnica za leto 2025. 
 
Izid glasovanja:  
 
PRISOTNIH: 22 
ZA:  22 
PROTI:  0 

 
Sklep je sprejet. 
 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Sklep o vrednosti točke za ugotovitev vrednosti 
stavb, delov stavb, stanovanj in garaž ter prostorov za počitek oziroma rekreacijo na 
območju Občine Sevnica za leto 2025. 
 
 

Ad 8 
Predstavitev postopka izdelave Občinskega prostorskega načrta Občine Sevnica  

(OPN 10) 
 

Uvodno obrazložitev podata župan in Roman Perčič. 
 
Na podlagi izkušenj in stališč občinskega sveta se prostorski načrti Občine Sevnica redno 
prilagajajo. V zadnjih dveh letih je bilo zbranih več pobud občanov in gospodarskih združb za 
spremembo Občinskega prostorskega načrta (OPN), ki so bile obdelane. Na podlagi javnega 
razpisa je bil izbran izdelovalec sprememb in dopolnitev OPN. 
Izpostavljeno je bilo, da gradivo vsebuje vse informacije za seznanitev, in da je bila zadnja 
celovita sprememba izvedena leta 2022. Sklep o začetku priprave desetih sprememb in 
dopolnitev OPN je bil objavljen v Uradnem listu RS, št. 30/24, dne 5. 4. 2024. Pred začetkom 
postopka SD OPN 10 je bila izvedena tehnična posodobitev OPN, temelječa na posodobljenem 
katastru, potrjenem leta 2022, ki omogoča nadaljnje spremembe. Za postopek je bila izdelana 
strokovna podlaga, vključno z oceno stanja, poročilom o prostorskem razvoju občine in oceno 
potreb, ki jih je občinski svet potrdil 22. 11. 2023. Oktobra 2024 je bila dodana še podlaga s 
področja kmetijstva, pripravljena s strani Ministrstva za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano. 
Pogodba z izdelovalcem SD OPN 10, podjetjem ZUM d.o.o. iz Maribora, je bila podpisana 24. 
10. 2024. Zaključek postopka z obravnavo SD OPN 10 je predviden do 31. 12. 2026. V okviru 
priprave bodo izdelani urbanistični načrti za Sevnico, Boštanj in Krmelj, analizirane pobude za 
spremembo rabe zemljišč ter preverjena skladnost z varstvenimi in urbanističnimi merili. 
Potrebne bodo tudi strokovne podlage za območja naselij, krajin in vinogradniških območij. 
Prejetih je skoraj 500 pobud, ki so že obdelane in opredeljene. O vseh fazah in postopkih bo 
občinski svet redno obveščen. Občina Sevnica je med prvimi v Sloveniji zagotovila sredstva, 
izbrala izdelovalca in skladno z zakonodajo izvedla postopke za spremembe OPN. Projekt je 
vsebinsko zahteven, a zagotavlja nadaljnji razvoj prostora. 
 
Župan odpre razpravo. 
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V razpravi so sodelovali: Tomaž Lisec, Damjan Žibert, Ivan Orešnik, Gorazd Zupanc 
 
Izražena je bila pohvala, da so postopki za sprejemanje in spreminjanje občinskih prostorskih 
načrtov v Občini Sevnica izvedeni ažurno, trenutno pa je v pripravi SD OPN 10. Stroški 
razvojnih programov za to celovito spremembo znašajo 667.000 €, kar se ocenjuje kot visok 
znesek. Postavljeno je bilo vprašanje, če je možno do naslednje seje dobiti podatek, koliko so 
do sedaj stale vse celovite  spremembe OPN, da bi se pridobila celostna slika o finančnem 
vložku občine v pripravo teh načrtov. Izpostavljeno je bilo, da je bilo do sedaj prejetih 494 
pobud, od danes naprej se jih več ne bo sprejemalo, kar se ocenjujejo kot problematično saj 
bo naslednja priložnost za spremembe šele čez približno pet let. Časovna omejitev, vključno z 
dokončanjem postopka do 31. 12. 2026, pomeni 25 mesecev čakanja. V kombinaciji z 
dejstvom, da nekateri že čakajo dve leti, to povzroča nezadovoljstvo.  Postavljeno je bilo 
vprašanje, zakaj je potreben tako dolg časovni okvir za realizacijo postopkov ter ali obstaja 
ocena stroškov prejšnjih sprememb OPN. Prav tako se predlaga izvedba primerjalne analize s 
sosednjimi občinami, kot so Krško, Brežice in Laško, zlasti glede stroškov priprave OPN in 
povezanih projektov. Odgovorjeno je bilo, da se bo skušalo pridobiti primerjave s sosednjim 
občinami.  Dodatno je bilo pojasnjeno, da je znesek pogodbe bistveno nižji, kot je viden v NRP. 
Dolgotrajnost postopkov je bila pripisana kompleksnosti zakonodaje, ki dodatno obremenjuje 
lokalne skupnosti. Pogodba z izdelovalcem ZUM d.o.o. je bila izbrana na javnem naročilu kot 
najugodnejša in kakovostna ponudba, z vrednostjo približno 250.000 €. Občina Sevnica je med 
naprednejšimi v Sloveniji glede sprejemanja in posodabljanja OPN, saj je že v pripravi SD OPN 
10. Zadnja celovita sprememba je bila izvedena leta 2022, številčenje pa poteka naprej. 
Ocenjeno je bilo, da približno 25 % občin v Sloveniji še vedno nima sprejetega OPN. V 
nadaljevanju je bila izražena pohvala za  napredek pri pripravi SD OPN 10 in za ustrezno višino 
zneska pogodbe, kar je občini omogočilo slediti spremembam in zagotavljati razvoj prostora. 
Opozorjeno je bilo tudi, da dolgotrajni postopki delno izhajajo iz zapletov na ravni državnih 
organov. V nadaljevanju je bila izpostavljena pobuda na oddelek za okolje in prostor, naj se za 
prebivalce, ki so uspeli pridobiti stalno prebivališče v zidanicah, razmisli o spremembi 
namenske rabe zemljišč, kar bi omogočilo njihov nadaljnji razvoj. Izpostavljeno je bilo, da se 
takšne spremembe običajno izvajajo na podlagi elaboratov geodetske stroke, kjer se objekti 
prepoznajo kot stanovanjske stavbe, kar omogoča prijavo stalnega prebivališča. Poudarjeno je 
bilo, da pri prejšnjem OPN ni bilo dovolj pozornosti namenjene tem primerom, zato je bil podan 
poziv k večjemu posluhu za te prebivalce. Odgovorjeno je bilo, da tovrstnih tehničnih vprašanj 
glede naselitve v kmetijske objekte ni mogoče reševati na ravni občinskega sveta. Gre za 
vprašanja prostorskega razvoja, kjer se stališča Občine in ministrstev razlikujejo. Izpostavljeno 
je bilo, da občina stremi k čim hitrejši uskladitvi skozi nosilce urejanja prostora in strokovne 
podlage. Kljub zapletom so bile številne zadeve uspešno razrešene, kar dokazuje dobro 
sodelovanje med deležniki. Pojasnjeno je bilo, da občinski svet ne more s sklepom spremeniti 
prostorskega načrta brez soglasja nosilcev urejanja prostora. Akt mora biti usklajen, pozitivna 
soglasja pa so ključna za njegovo potrditev. Izpostavljeno je bilo tudi, da se vinogradniška 
območja vse pogosteje spreminjajo v stanovanjska zaradi sekanja vinogradov in naseljevanja 
ljudi v zidanicah. Podana je bila pobuda, da bi bilo smiselno spremeniti namensko rabo na 
infrastrukturno urejenih območjih. Dodan je bil komentar glede terminološke nejasnosti v 
gradivu – ni šlo za "nov kataster", temveč za lokacijsko izboljšavo obstoječega katastra. Prav 
tako je bilo pojasnjeno, da Geodetska uprava zgolj evidentira objekte z dejansko rabo v naravi, 
kar je skladno z zakonodajo. Ta pristop bo zagotavljal pravilno obdavčitev objektov glede na 
njihovo dejansko rabo, kar je pomembno pri vrednotenju nepremičnin. 
 
 
UGOTOVITVENI SKLEP: 
Občinski svet Občine Sevnica se je seznanil s postopkom priprave sprememb in 
dopolnitev  Občinskega prostorskega načrta Občine Sevnica. 
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Ad 9 

Dopolnitev št. 3 Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Sevnica za leto 
2024 

 
 

Uvodno obrazložitev poda Roman Strlekar. 
 
Gre za zadevo, ki terja čimprejšnjo realizacijo, ker so na to vezane nadaljnje aktivnosti 
rekonstrukcije  sanacije ceste Šentjanž – Glino in priključka javne poti v smeri Češnjice. Na tem 
območju so pridobljena vsa zemljišča in soglasja razen ene parcele, kjer je bila po dolgih 
pogajanjih in velikih naporih Krajevne skupnosti Šentjanž, Občine Sevnica in DRSI končno 
sprejeta rešitev glede menjave zemljišč in je z obema lastnikoma dosežen dogovor o tem. 
Dogovorjeno je bilo, da bo Občina v prvi fazi (leta 2024) odkupila tri parcele, ki so opredeljene 
kot nadomestna zemljišča. V drugi fazi, predvideni za leto 2025, se bo izvedla menjava teh 
zemljišč za glavno parcelo, ki je ključna za realizacijo projekta. Z realizacijo tega dogovora se 
bo zagotovila tudi potrebna površina ob osnovni šoli. Predlagano je, da se predlog potrdi čim 
prej, da se omogoči nadaljevanje projekta brez nepotrebnih zamud. 
 
Župan odpre razpravo. 
 
V razpravi je sodelovali: Damjan Žibert 
 
Podana je bila pripomba ali bo lastnik čez eno leto še pripravljen izvesti dogovor o menjavi 
zemljišč. 
Odgovorjeno je bilo, da so pogovori z lastnikom že opravljeni, zapisnik je podpisan in da gre za 
postopek, ki mora slediti v skladu z dogovorjenimi pogoji. 
 
PREDLOG SKLEPA: 
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Dopolnitev št. 3 Načrta ravnanja z nepremičnim 
premoženjem Občine Sevnica za leto 2024. 
 
Izid glasovanja:  
 
PRISOTNIH: 22 
ZA:  22 
PROTI:  0 

 
Sklep je sprejet. 
 
SKLEP:  Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Dopolnitev št. 3 Načrta ravnanja z 
nepremičnim premoženjem Občine Sevnica za leto 2024. 
 
 
 

Ad 10 
Odgovori na vprašanja in pobude članov občinskega sveta 

 
Župan odpre razpravo.  
 
Stanka Žičkar in Gregor Korene podata pripombe na prejete odgovore: 
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Stanka Žičkar: Poda dodatno pojasnilo. Vprašanje se je nanašalo na tisti del kolesarske steze, 
ki od Trafike proti hotelu označena.  
 
Gregor Korene: Izrazi nezadovoljstvo v zvezi odgovora na pobudo glede navedbe sklepov pri 
posamezni točki v gradivu za občinski svet. Ponovno poudari, da tako postopajo sosednje 
občine. Vnovič predlaga, da se njegova pobuda upošteva.   
 
Druge razprave ni.  
 
PREDLOG SKLEPA:  
Občinski svet je sprejel odgovore na vprašanja in pobude članov s pripombami.  
 
Izid glasovanja:  
 
PRISOTNIH: 21 
ZA:  20 
PROTI:  0 

 
Sklep je sprejet. 
 
 
SKLEP: 
Občinski svet je sprejel odgovore na vprašanja in pobude članov s pripombami.   
 
 

Ad 11 
Odgovori na vprašanja in pobude članov občinskega sveta 

 
 
Rado Kostrevc: 

• Poda pobudo in hkrati podpre predlog Stanke Žičkar za čimprejšnjo postavitev 
protihrupne rešitve na strelišču Radna.   
 

• Zanima ga, ali je predvidena osvetlitev na novem mostu v Krmelju? Na območju novih 
mostov je območje zelenice, kjer bi moral biti pločnik? Od trgovine na severnem delu 
se v strugi Hinje konča regulacija. Ali je občina v zvezi s tem govorila z vodno 
skupnostjo? Poda pobudo, da se struga na obeh straneh regulira do mostu.  
 

Damjan Žibert: 
 

• Zanima ga, ali bi bilo možno idejno zasnovo za objekt, ki bo nadomestil staro šolo Ane 
Gale na obravnavo in potrditev na odbor za okolje in prostor. Opazil je, da gre za objekt 
z ravno streho, s katerimi so težave,  zato predlaga objekt z eno ali dvo kapno streho. 
Prav tako predlaga, da se v objekt umesti kadrovsko stanovanje (v preteklosti je bila v 
Sevnici možnost pridobitev zdravnika iz tujine, kar ni bilo realizirano zaradi pomanjkanja 
kadrovskih stanovanj). Doda, da je treba gledati na stroške vzdrževanja in ne samo na 
moderen izgled.  
 

• Želi pridobiti statistiko uporabe e-koles in tolmačenje vzdrževanja koles. So servisi 
Nomaga del paketa ali se za te storitve plačuje posebej? Iz katere proračunske 
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postavke? Predlaga ureditev nadstreškov na obeh postajališčih. Zanima ga, ali je 
izposoja kolesa možna, če nekdo nima pametnega telefona. V kolikor ne, predlaga 
posodobitev v tej smeri.  

 
• Poda pobudo, da se za glasovanje na občinskih sejah uvede glasovalne kartone, saj so 

pri štetju dvignjenih rok lahko storjene napake. 
 

Marko Kotar: 
 

• Poda pripombe glede dvo oziroma tromostovja v Krmelju, in sicer glede stališča podjetja 
Ferotehna. Prosi, da se na e-pošto, ki ga je podjetje naslovilo na občinsko upravo, 
čimprej odgovori. Nadalje se sprašuje ali je most morda predimenzioniran, saj obstajajo 
pločniki brez dostopa. Prosi za podrobno finančno poročilo, koliko sredstev je bilo 
dejansko porabljenih za gradnjo. 

 
Marjan Ločičnik: 
 

• Na podlagi prejetega odgovora glede upoštevanja standardov pri sanaciji cestišč 
pripravi tabelo s podatki, v kateri naj bo navedeno, katere ceste so dvopasovne in 
dvosmerne, ter katere ceste so enopasovne in dvosmerne.  Samo na tak način se lahko 
ta pravilnik upošteva.  
 

• Glede projekta kategorizacije cest ga zanima, kje so se postopki ustavili in na kakšen 
način bomo prišli do zaključka.  
 

Gregor Korene: 
 

• Predlaga da se na DRSI naslovi pobudo o regulaciji prometa oziroma o namestitvi znaka 
o prednosti na zoženju v starem delu Sevnice, pri Glavnem trgu 46. Pred kratkim je 
zopet prišlo do prometne nesreče, pri kateri tudi policija ni mogla ugotoviti krivca, ker 
ni ustrezne signalizacije. Naj se opravi ogled in določi, kdo ima prednost.  
 

• V zvezi s sestankom, ki so ga župani občin iz območja predvidene 3. razvojne osi imeli 
na ministrstvu, ga zanima, ali so bili sprejeti kakšni sklepi. Prav je, da so občani 
seznanjeni z morebitnimi zavezami ministrstva. 
 

• Predlaga, da občinska uprava razmisli in pripravi spremembo pravilnika o plačah in 
drugih prejemkih občinskih funkcionarjev. Kot je znano, je pripravljena plačna reforma, 
s čimer se povečuje tudi plača župana. Vselej so pa pri teh zadevah pozabljeni občinski 
svetniki. V krški in brežiški občini dobijo svetniki več kot 200 evrov, v Sevnici pa je višina 
sejnine nespremenjena od leta 2015, in je nižja od 200 evrov. V zadnjih desetih letih so 
se cene povišale za 30 %, občinski svetniki opravljajo zahtevno delo, za udeležbo na 
sejah vzamejo tudi dopust.   

Vinko Knez: 
 

• Pridružuje se pobudi gospoda Kostrevca, da se uredi protihrupna ograja na strelišču 
Radna.  
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• Vse več je vandalizma, zato predlaga, da naj se ponovno preveri možnost videonadzora 
na kritičnih točkah, kar bilo je že obravnavano.  
 

• Izrazi pohvalo in zahvalo občinskemu svetu in občinski upravi za realizacijo postopkov, 
ki so pripeljali do novega gasilskega vozila Multistar.  

 
Rok Petančič: 
 

• Zanima ga, kako je z gradnjo mostu na Logu, kakšno je stanje projekta?  Predlaga 
pripravo kratkega povzetka aktivnosti za vse večje projekte, za vsako sejo. Zagotovo bi 
bilo posledično tudi manj svetniških vprašanj.   
 

• Slišati je, da bodo sevniški umetniki z novim letom morali plačevati najem grajskih 
razstavnih prostorov. Ali to drži? Kakšna bo cena najema? Tovrstna dejavnost ne bi 
smela biti zaračunana, sploh pa ne za domače umetnike. Običajno je, da galerije vabijo 
in včasih tudi plačajo za razstave umetnikom, ne obratno.  
 

Ivan Orešnik:  
 

• V zvezi z mostovi v Krmelju predlaga, da se sanacija cestišča nadaljuje proti Gabrijelam, 
vsaj do hitrostne ovire, saj gre za pomembno vpadnico v Krmelj.  

 
Tanja Novšak: 
 

• V zvezi z dejstvom, da ima Sevnica vnovič prvo damo, poda pobudo, da se to v turizmu 
izkoristi v največjem možnem obsegu. KŠTM Sevnica daje nalogo, da preuči, v 
kakšnem smislu promovirati Sevnico kot rojstni kraj prve dame ZDA in kako se pripraviti 
na prihod turistov, ki bi se vendarle odloči za obisk Sevnice.   

Ana Jelančić: 
 

• Se pridružuje pobudi Tanje Novšak. 
 

• V imenu Društva upokojencev Sevnica jo zanima, kdaj in kako bi bilo možno, da se 
odpre dnevni center za starejše.  
 

• V zvezi s prostori za društva predlaga, da se najdejo rešitve za prostore, ki niso plačljive, 
še posebej za sekcije, ki potrebujejo vadbene prostore.  

 
Stanka Žičkar: 
 

• Konec leta poteče obstoječa strategija za mlade. Zanima jo, ali nastaja nov dokument, 
glede na to, da ima Občina Sevnica naziv »mladim prijazna občina«.  
 

• Izrazi pohvalo za nastajanje celostne prometne strategije. Pohvali tudi učinkovito delo 
Neže Nemec, ki deluje kot gonilna sila pripravljanja te strategije. 

Tomaž Lisec: 
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• Se pridružuje pobudam glede protihrupne ograje na Radni. 
 

• Zanima ga, kako je s cesto Jablanica, od odcepa za Grahovico, natančneje od vrha proti 
naselju. Krajani so povedali, da so pobudo na občinsko upravo naslovili pred več kot 
enim letom.  
 

• V letih 2021 ali 2022 je bila v primeru mile zime obljubljena obnova kanalizacije v zadnjih 
dveh še ne obnovljenih ulicah v Boštanju. Kljub milim zimam se na tem področju nič še 
ni premaknilo. To je bila tudi ena od glavnih točk na sestanku Vaškega odbora Boštanj.   
 

• Ob na obisku v OŠ Sava Kladnika Sevnica je zaznal veliko prostorsko stisko v kuhinji, 
zato poda pobudo za povečanje šolske kuhinje in jedilnice. Zagotovo bi se dalo pridobiti 
idejno zasnovo že v naslednjem proračunskem letu.   

 
Janez Kukec: 
 

• Poda pobudo za razširitev dela križišča pri transformatorju na Malkovcu v smeri Pavle 
vasi. Lastnik je pripravljen sodelovati glede ureditve opornih zidov s prodajo zemljišča. 
Ne gre za veliko investicijo, bi pa veliko pripomogla k prometni varnosti.  

 

Ad 12 
Razno 

 
Župan pove, da bo naslednja seja predvidoma 18. decembra. Povabi k obisku dogodkov, ki se 
bodo odvijali v sklopu Čudežnega decembra v občini Sevnica. 

 

 
 
Seja je bila zaključena ob 19:27.  
 
 
Zapisali: 
Eva Urh 
Višja svetovalka splošne službe 
 
Neža Nemec  
Višja svetovalka splošne službe 
    
 
                         Srečko Ocvirk 
                             Župan Občine Sevnica  
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